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Nowa szansa na tunel? 

Szlaban w Barbórkę

Targowa już przejezdna
Trwają konsultacje pomiędzy wiceprezydentem  m.st. War-

szawy Jackiem Wojciechowiczem, zarządem dzielnicy Rembertów 
i Biurem Koordynacji Inwestycji i Remontów przy Urzędzie Mia-
sta Stołecznego Warszawy i PKP PLK S.A., PKP S.A. w sprawie 
wspólnego prowadzenia inwestycji w centralnej części warszaw-
skiego węzła kolejowego.

Bezkolizyjne przejazdy przez 
tory kolejowe ujęte są w opraco-
wanym przez PKP PLK S.A. Stu-
dium Wykonalności moderniza-
cji i rozbudowy Warszawskiego 
Węzła Kolejowego, realizowane-
go w ramach projektu TEN-T nr 
2006-Pl-92608-S: Przygotowanie 
przedsięwzięcia  „Moderniza-
cja i rozbudowa Warszawskiego 
Węzła Kolejowego” - Projekt 5 - 
zwiększenie przepustowości linii 
Warszawa - Mińsk Mazowiecki. 
Została już wydana decyzja o 
środowiskowych uwarunkowa-
niach (3 kwietnia 2012 r.) dla tego 
projektu.

Rada Ministrów na posie-
dzeniu 15 września 2015 roku 
przyjęła Krajowy Program 

Kolejowy do  2023 roku. Na in-
westycje realizowane w ramach 
KPK przeznaczono 67,5 mld zł. 
Okazuje się jednak, że w KPK te 
środki nie są wystarczające, żeby 
zrealizować  „Projekt  5”  i dlate-
go zadanie to znalazło się daleko 
w rezerwie pod kreską.

Jakąś nadzieję na budowę 
bezkolizyjnego przejazdu przez 
torowisko kolejowe w osi ulic 
Chruściela - Marsa, 1  Pułku 
Praskiego w Wesołej i wiaduk-
tu w ul. Chełmżyńskiej, daje 
możliwość pozyskania środków 
na ich realizację z projektu 
„Poprawa bezpieczeństwa i 
likwidacja zagrożeń eksploa-
tacyjnych na sieci kolejowej”. 

(dokończenie na str. 5)

Zamknięcie przejazdu 
kolejowego w Zielonce przesu-
nięto ostatecznie na 4 grudnia 
– wykonawca nie wyrobił się 
w zaplanowanym terminie z 

wszystkimi pracami związa-
nymi z przejazdem tymczaso-
wym.

(dokończenie na str. 7)

Kilka tygodni wcześniej 
jeden z mieszkańców podzielił 
się z nami swoimi uwagami od-
nośnie modernizacji tej ulicy, 

wskazując na pewne uchybie-
nia ze strony wykonawcy i jego 
zdaniem, złe rozwiązania. 

(dokończenie na str. 3)

Artur Murawski, wiceburmistrz Ząbek

Na początku grudnia wrócił ruch na ulicę Targową w Ząb-
kach, która jest już przejezdna, dostępne są też miejsca par-
kingowe.
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27 listopada władze sa-
morządowe powiatu podpi-
sały umowę z Kobyłką, Wo-
łominem i Zielonką oraz za-
warły porozumienie z m.st. 
Warszawa dotyczące zasad 
obowiązywania Wspólnego 
Biletu do końca 2019 roku. 
W spotkaniu w Starostwie 
Powiatowym w Wołominie 
uczestniczyli m.in. starosta 
wołomiński Kazimierz Ra-
kowski, wicestarosta Adam 
Łossan, burmistrz Kobyłki 
Robert Roguski, burmistrz 
Wołomina Elżbieta Radwan, 
burmistrz Zielonki Grze-
gorz Dudzik, członek za-
rządu Kolei Mazowieckich 
Sp. z o.o. Dariusz Grajda, 
dyrektor Zarządu Transpor-
tu Miejskiego w Warszawie 
Wiesław Witek oraz rad-
ny Sejmiku Województwa 
Mazowieckiego Krzysztof 
Strzałkowski. 

Porozumienie w imieniu 
władz Warszawy podpisał 
dyrektor ZTM Wiesław Wi-
tek. Zawarcie umowy zakoń-
czyło wielomiesięczne nego-
cjacje pomiędzy samorzą-

dami gminnymi, powiatem 
wołomińskim, Zarządem 
Transportu Miejskiego, Ko-
lejami Mazowieckimi oraz 
władzami stolicy. 

- Dla nas i naszych miesz-
kańców to niezwykle ważna 
chwila. Dziś, po negocjacjach 
prowadzonych od wiosny tego 
roku, możemy z satysfakcją 
podpisać umowy z gmina-
mi, które partycypowały w 
kosztach Wspólnego Biletu, 
oraz z władzami Warszawy. 
Dzięki temu mieszkańcy za-
oszczędzą na kosztach trans-
portu i być może ograniczą 
częstotliwość korzystania z 
samochodów. Mam nadzieję, 
że w przyszłości uda nam się 
podpisać także porozumienie 
o wewnętrznym transporcie 
zbiorowym na terenie powia-
tu – powiedział starosta wo-
łomiński Kazimierz Rakow-
ski. – W tym miejscu chciał-
bym też serdecznie podzięko-
wać twórcom porozumienia: 
burmistrz Elżbiecie Radwan, 
burmistrzowi Robertowi Ro-
guskiemu i wiceburmistrz 
Karinie Jaźwińskiej, bur-

mistrzowi Grzegorzowi Du-
dzikowi oraz innym, którzy 
przyłączyli się do działania 
na rzecz powrotu Wspólnego 
Biletu. Do dzisiejszego spot-
kania nie doszłoby, gdyby 
nie wsparcie włodarzy gmin 
i radnych, którzy poparli 
uchwały o Wspólnym Bilecie. 

Burmistrzowie trzech 
gmin także wyrazili swoje 
zadowolenie ze szczęśliwego 
finału. 

- Wspólny Bilet to prze-
de wszystkim zasługa dwóch 
kobiet – Elżbiety Radwan i 
Kariny Jaźwińskiej. Jednak 
bez udziału powiatu, który 
udzielił nam wsparcia fi-
nansowego i popierał nasze 
starania na każdym etapie 
rozmów, nie moglibyśmy 
chwalić się naszym sukce-
sem. Dziś mam poczucie, że 
gramy w jednej drużynie i za 
to wszystkim dziękuję – mó-
wił burmistrz Kobyłki Ro-
bert Roguski. 

- Jestem niezwykle wzru-
szona. W ubiegłym roku, 
przygotowując się do wybo-
rów samorządowych, prze-

prowadziłam wiele rozmów 
z mieszkańcami. Jako kan-
dydatka na burmistrza Wo-
łomina chciałam poznać 
ich potrzeby i oczekiwania 
wobec samorządu. W tych 
rozmowach temat Wspólnego 
Biletu powtarzał się wielo-
krotnie. Dla niektórych jest 
to wręcz priorytetowa spra-
wa. Mieszkańcy Wołomina 
dojeżdżają do pracy, szkół 
i na uczelnie do Warszawy, 
a koszty podróży obciążają 
ich domowy budżet. Dlate-
go właśnie zdecydowałam 
się umieścić Wspólny Bilet w 
programie wyborczym. I uda-
ło się dzięki zaangażowaniu 
wielu osób, dla których naj-
ważniejsze jest dobro miesz-
kańców – dodała burmistrz 
Elżbieta Radwan. Złożyła 
również, w imieniu miesz-
kańców, podziękowania dla 
starosty, burmistrzów Ko-
byłki i Zielonki, ZTM. Za 
wsparcie podziękowała też 
Marszałkowi Województwa 
Mazowieckiego Adamowi 
Struzikowi. 

Ustalono, że koszt party-
cypacji samorządu powiato-
wego oraz władz gminnych 
wyniesie 40% przez cały 
okres obowiązywania umo-
wy. Podstawową jednostką 
rozliczeniową między Zarzą-
dem Transportu Miejskiego a 
władzami powiatu będzie tzw. 
„pociągokilometr”. W tym 
roku stawka za jeden „pocią-
gokilometr” wynosić będzie 
25,25 zł, a miesięczny koszt 
Wspólnego Biletu dla powiatu 
wołomińskiego – blisko 275 
tys. zł. 

Dzięki przywróceniu 
Wspólnego Biletu mieszkańcy 
będą mogli taniej podróżować 
nie tylko do Warszawy, lecz 
również do okolicznych miej-
scowości. Od 1 grudnia bilet 
90-dniowy na 1 i 2 strefę bę-
dzie kosztował 536 zł, co daje 
oszczędność 114 zł kwartal-
nie. Dojazdy do podwarszaw-
skich miejscowości pozwolą 
zaoszczędzić jeszcze więcej. 
Przystankiem granicznym po-
między strefami biletowymi 
na linii Dworzec Wileński-

-Zagościniec będzie Warszawa 
Zacisze-Wilno. Na liniach ob-
jętych Wspólnym Biletem bę-
dzie można korzystać z biletów 
ZTM: dobowych, weekendo-
wych, grupowych, miesięcz-
nych, kwartalnych, dla dzieci 
z rodzin wielodzietnych oraz 
dla seniorów. Honorowane 
będą również uprawnienia do 
ulg i bezpłatnych przejazdów. 

- W tej chwili odbywa się 
remont linii kolejowej, co po-
woduje ogromne utrudnienia w 
komunikacji – poinformował 
podczas spotkania Dariusz 
Grajda z Kolei Mazowieckich. 
– Chcielibyśmy, aby w przyszło-
ści pociągi jeździły co 10 minut, 
a do 2020 roku zamierzamy 
zakupić 50 nowoczesnych skła-
dów trakcyjnych, ponadto w 
planach jest pojawienie się po-
ciągu przyspieszonego. Wierzę, 
że coraz więcej mieszkańców 
zacznie przesiadać się z samo-
chodów do pociągów. 

Po 2019 roku umowa na 
Wspólny Bilet będzie mogła 
zostać przedłużona. 

Agata Bochenek

Udało się! Jest Wspólny Bilet!

Rozsądna polityka podatkowa

Zgodnie z wnioskiem 
burmistrza Roberta Ro-
guskiego podatek od nie-
ruchomości i od środków 
transportowych pozostał 
niezmieniony, w wysokości 
obowiązującej w 2015 r. Sło-
wa skarbnik Grażyny Moś-
cickiej. Projekt uchwały na 
2016 r. nie zakłada zmian w 
stosunku do roku bieżące-
go, stawki pozostają na tym 
samym poziomie, ucieszyły 
zarówno mieszkańców, jak i 
kobyłkowskich przedsiębior-
ców. Bez zmian pozostała 
także opłata targowa. Zmie-
nione zostały jedynie wzory 

deklaracji podatkowych, w 
związku z tym, że zmieniły 
się przepisy prawa i koniecz-
ne jest dostosowanie druków 
do nowych przepisów. Jak to 
możliwe, że w Kobyłce po-
datki nie rosną z roku na rok, 
a utrzymywane są na tym sa-
mym poziomie, zapytaliśmy 
burmistrza Roberta Rogu-
skiego. – W Kobyłce prowa-
dzona jest rozsądna polityka 
podatkowa. Wyższe stawki 
podatkowe wcale nie ozna-
czają większych wpływów do 
budżetu miasta. Przekona-
liśmy się o tym, zmniejsza-
jąc jakiś czas temu wysokość 

środków transportowych. 
I okazało się, że podatnicy 
chętniej płacą niższe podatki, 
bo na taki wydatek ich stać, 
nie muszą zwracać się do 
urzędu o umorzenie bądź roz-
łożenie na raty.  Każdy z nas 
doskonale wie, że mniejszy 
podatek łatwiej zapłacić, a im 
więcej podatników, tym wię-
cej pieniędzy w budżecie. Ta 
zależność jest bardzo prosta 
i w kolejnych latach nie bę-
dziemy zmieniać naszej poli-
tyki podatkowej – powiedział 
„Regionalnej” burmistrz Ro-
guski. 

AB

Po ponad dwóch latach mieszkańcy powiatu wołomińskiego doczekali się powrotu popular-
nego Wspólnego Biletu. 

Na ostatniej sesji kobyłkowscy radni uchwalili wysokość podatków, które będą obowiązy-
wać w mieście w 2016 r. 

Od lewej: wicestarosta wołomiński Adam Łossan, burmistrz Zielonki Grzegorz Dudzik, burmistrz Wo-
łomina Elżbieta Radwan, burmistrz Kobyłki Robert Roguski i starosta wołomiński Kazimierz Rakowski
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Pieszy może fruwać
Ulica Szosa Jadowska w 

Wołominie, na odcinku od 
skrzyżowania z al. Niepodle-
głości do Zakładu Energetyki 
Cieplnej ma chodnik z jed-
nej strony. Z kostki, a jakże, 
razem ze ścieżką rowerową i 
atrapą pasa zieleni. Z drugiej 
zaś strony ma coś, co chod-
nik ledwo przypomina, wię-
cej tam piachu niż betonowej 
nawierzchni. Nie wiadomo, 
na jakiej podstawie właściciel 
drogi – Mazowiecki Zarząd 
Dróg Wojewódzkich zdecy-
dował, że po jednej stronie 
mieszkańcy chodzą po chod-
niku, a po drugiej skaczą jesz-
cze po drzewach. Identyczna 
sytuacja jest przy sąsiedniej 
al. Niepodległości. Po jednej 
stronie szeroki chodnik, a po 
drugiej, gdzie ludzie wysiada-
ją z autobusów – nic. Wąska 
ścieżka a obok jezdnia, po 
której jedzie jeden samochód 
za drugim. Ale wracając do 
Szosy Jadowskiej - ta strona 

drogi, po której znajduje się 
ZEC, jest dla pieszych wyjąt-
kowo nieprzyjazna. Na po-
czątku jeszcze jest coś, co kie-
dyś było chodnikiem, obecnie 
zaś zostało rozjeżdżone przez 
samochody, ale im dalej w las, 
czyli bliżej „ciepłowni”, pozo-
stałości chodnika znikają pod 
zwałami piachu. 

W ostatnim czasie poja-
wił się jeszcze jeden problem. 
Otóż mieszkańcy jednego 
bloku upodobali sobie ten 
byle jaki chodnik jako bez-
płatne  miejsca parkingowe. 
Bo po co płacić za parking, 
skoro można zaparkować 
auto pod samym balkonem i 
mieć cały czas na oku. A jak 
już parkować, to  z gestem, 
na środku chodnika, wszak 
pieszy może zejść na jezdnię 
albo przemknąć po trawniku. 
I tak każdego dnia i każdej 
nocy, chodnik jest zastawio-
ny samochodami. Pojazdy 
utrudniają przejście osobom 

z zakupami, uniemożliwiają 
matkom z wózkami, ba, kie-
rowcy jeżdżą pod chodniku, 
tutaj zawracają i wykonują 
wszelkie manewry, jakie im 
tylko przyjdą do głowy. Nie 
raz, nie dwa, gdy szłam chod-
nikiem, za moimi plecami 
jechał samochód. Bo wielu 
kierowców skręcających na 
światłach w prawo, skraca 
sobie drogę i jedzie po chod-
niku. 

Na to samochodowe roz-
panoszenie nikt nie reaguje. 
Ani właściciel drogi, ani straż 
miejska, ani policja. Idealnym 
rozwiązaniem (choć niereal-
nym ze względu na finanse) 
byłoby wybudowanie chodni-
ka z prawdziwego zdarzenia, 
z wysokimi krawężnikami. 
Drugim rozwiązaniem jest 
ustawienie barierek ochron-
nych, solidne odgrodzenie 
jezdni od chodnika. Tutaj 
nie trzeba dużych nakładów, 
wystarczą dobre chęci i zro-

zumienie, że chodnik to nie 
parking. MZDW nie może 
pojąć, że pieszy jest takim 
samym uczestnikiem ruchu 
drogowego, jak ten zmotory-
zowany i też trzeba zapew-
nić mu bezpieczeństwo. Przy 
okazji MZDW mógłby załatać 
dziury na skrzyżowaniu, po 
najmniejszych opadach zbiera 
się woda i nie można przejść 

suchą nogą na drugą stronę 
jezdni. Jeśli jednak MZDW 
nie widzi potrzeby żadnych 
zmian w tym rejonie, to niech 
chociaż wydeleguje jakiego 
zwinnego pracownika, żeby 
pokazał mieszkańcom, jak 
przeciskać się między samo-
chodami na chodniku i jak 
zręcznie przeskakiwać kałuże 
na przejściu dla pieszych. 

Na Szosie Jadowskiej 
potrzeba zmian. Po tej gor-
szej, zaniedbanej stronie też 
mieszkają ludzie, którym na-
leży się chodnik. Bezpieczny 
i nie zastawiony samochoda-
mi. I o taki chodnik miesz-
kańcy będą walczyć z obo-
jętnymi, nic nie widzącymi 
urzędnikami. 

A.B. 

Na chodnikach nagminnie parkują kierowcy uniemożliwiając pieszym swobodne przejście

Kwestionował zapropo-
nowany kąt parkowania, ja-
kość wykonania chodnika, 
zwłaszcza sposób jego wy-
kończenia przy murze ba-
zarku i niewłaściwy promień 
skrętu uliczki wyjazdowej z 
zaplecza sklepu Społem.

Postanowiliśmy zapo-
znać władze miasta z tymi 
uwagami. Pod koniec li-
stopada na terenie budowy 
pojawił się Artur Murawski, 
wiceburmistrz Ząbek, w to-
warzystwie pracownika re-
feratu inwestycji oraz przed-
stawiciela wykonawcy.

 - Oceniam, że  wyko-
nawca, firma Strabag, w 
przeciągu 2 tygodni poprawi 
wszystkie niedociągnięcia 
- mówi wiceburmistrz Mu-
rawski. 

- Uwagi, które zgłaszają 
nam mieszkańcy, będzie-

my na bieżąco realizowali, 
poprawimy m.in. promień 
skrętu wyjazdu dla samocho-
dów dostawczych ze sklepu 
SPOŁEM. Zostanie również  
uzupełniona przestrzeń po-
między murkiem bazarku a 
chodnikiem, by nie było tam 
żadnego ryzyka, że woda 
podmyje fundamenty tego 
ogrodzenia.

Wiceburmistrz Muraw-
ski nie zgodził się z opinią, 
że ustalono zły kąt parko-
wania przy murze bazarku. 
Jego zdaniem użytkownicy 
przekonają się o tym sami, 
gdy będą wyjeżdżali z par-
kingu. Mniejszy kąt parko-
wania powodowałby utrud-
nienia w ruchu.

Pracowita jesień
- Jesteśmy po komisyj-

nym odbiorze ul. Wyzwole-
nia - mówi wiceburmistrz 
Ząbek.   - Wskazaliśmy tam 

wykonawcy kilka drobnych 
rzeczy do poprawy, głównie 
z zakresu prac brukarskich: 
dwa wjazdy były za wyso-
kie, o nienormatywnym 
skosie, co mogłoby powodo-
wać, szczególnie w zimowym 
okresie, ryzyko przewrócenia 
się pieszych.

Wykonawca, czyli fir-
ma Strabag, będzie musiał 
odtworzyć na skrzyżowaniu 
ulic: Lipowej i Langiewicza 
oznakowanie, które zostało 
usunięte podczas budowy 
kanalizacji deszczowej.

Komisja wskazała rów-
nież potrzebę wyrównania 
bocznych ulic gruntowych, 
z których w czasie realizacji 
inwestycji korzystano jako 
zaplecza budowy.

Wiceburmistrz Muraw-
ski deklaruje, że na począt-
ku grudnia ulica Wyzwo-
lenia będzie przejezdna i 
wróci tam autobus linii Z1.

-  Korzystając z tej ulicy na-
leży zwrócić uwagę na ważną 
rzecz: skrzyżowania ulicy Wy-
zwolenia ze wszystkimi ulicami 
bocznymi są skrzyżowaniami 
równorzędnymi, to znaczy, że 
pierwszeństwo mają pojazdy 
poruszające się z prawej strony 
- przestrzega Artur Murawski. 
- Jest to celowy zabieg z naszej 
strony, ograniczający prędkość 
pojazdów poruszających się po 
tej ulicy, czyli wpływający na 
bezpieczeństwo użytkowników, 
a przede wszystkim mieszkań-
ców.

Pod koniec listopada do-
konano również odbioru uli-
cy Żwirki. Obecnie kończone 
są prace na 4 innych ulicach: 
Dębowej, Krótkiej, Klonowej i 
Bocznej od 11 Listopada.

Dobiega końca przebu-
dowa ulicy Szpitalnej. Brzyd-
ki mur szpitalny zastąpiono 
ażurowym ogrodzeniem. Po 
drugiej stronie ulicy powstał 
chodnik, którego wcześniej 
nie było. Wytyczona zostanie 
ścieżka rowerowa.

Inwestycja ta realizowana 
jest przez Starostwo Powiato-
we, przy partycypacji finanso-
wej miasta Ząbki. 

Co przyniesie Nowy 
Rok

- Już teraz przygotowujemy 
się do nowych inwestycji drogo-
wych, zaplanowanych na  przy-
szły rok. Wykonujemy głównie 
dokumentacje kolejnych waż-
nych ciągów komunikacyjnych 
- informuje wiceburmistrz 
Ząbek. - Przede wszystkim fina-
lizujemy projekt drogi 634, czyli 
ul. Skorupki, w porozumieniu 
z Urzędem Marszałkowskim. 
Wierzymy, że w przyszłym roku 
ulica ta zostanie przebudowana 
na terenie naszego miasta. 

Władze miasta w przy-
szłym roku planują dalszą 

modernizację dróg w Ząbkach 
południowych. Najważniejsze 
zadanie to przebudowa ul. Po-
wstańców. Przy okazji pomy-
ślano o budowie równoległej 
do niej ulicy, na roboczo zwa-
nej: Projektowana, co pozwoli-
łaby w bezpieczny sposób roz-
prowadzić ruch samochodowy 
przy Szkole Podstawowej nr 3, 
przy ul. Kościelnej.

Dokumentacja przygo-
towywana jest na całą ulicę 
Powstańców, łącznie z uliczką 
serwisową i miejscami parkin-
gowymi, rondem na wysokości 
ul. Maczka i przed samą Żoł-
nierską oraz wiaduktem nad 
drogą 631.

Inwestycja ta będzie reali-
zowana etapowo, w kolejnych 
latach.

Urszula Szaliłow

Targowa już przejezdna
(dokończenie ze str. 1)
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Obiekt hotelowo-restauracyjny mieści się w Zielonce przy ul. Poniatowskiego 62

Eleganckie wnętrza i przestronne sale dają poczucie komfortu Artur Świerżewski osobiście sprawdzał, czy goście są usatys-
fakcjonowani

Nie mogło zabraknąć chłopskiego stołu z wędlinami własnej roboty 
i nalewką

To był ich wieczór: Państwo Małgorzata i Artur Świerżewscy, 
właściciele nowej restauracji

Gości bawił DJ JARO i zespół RelaxGospodarze zadbali o najmniejszy szczegół

Skazani na sukces
Wielkim Balem Andrzejkowym oficjalnie zainau-

gurował swoją działalność w nowym miejscu znany 
szef kuchni, miłośnik dziczyzny, Artur Świerżewski.

W eleganckich wnętrzach nowego lokalu „U Artu-
ra” w Zielonce przy ul. Poniatowskiego 62, w ostatnią 
sobotę listopada bawiło się ponad 400 gości.  

Co wyróżnia kuchnię Artura Świerżewskiego? 
Przede wszystkim wspaniałe, wytworne i jednocześnie 
niezwykle smaczne menu. Podobnie było i tym razem. 
Wśród wielu potraw szczególne zainteresowanie wśród 
gości wzbudziła zupa-krem buraczano-chrzanowa i 
policzki wieprzowe w sosie rozmarynowym - rarytas 
znany tylko największym smakoszom. Rolada z san-
dacza w sosie limonkowo-imbirowym, udekorowanym 
skórką z pomarańczy, to specjał działający na wiele 
zmysłów: zachwyciła nie tylko wyjątkowym smakiem, 
ale i sposobem podania. Na koniec największej imprezy 
andrzejkowej w powiecie podano krem szczawiowy z 
wędzonym łososiem i jajem przepiórczym.

Dodajmy, że na uczestników zabawy czekało wie-
le atrakcji. Wśród gości wylosowano m.in. 2-osobowe 
zaproszenia na Bal Myśliwski (6 lutego) i Bal Walentyn-
kowy (14 lutego).

Kto nie miał okazji skosztować wszystkich tych spe-
cjałów, może liczyć na równie wspaniałe dania podczas 
Balu Sylwestrowego.

A w każdą niedzielę między godziną 13.00 a 17.00 
restaurator zaprasza na brunche. Dewizą niedzielnych 
obiadów jest bardzo wymowne hasło: Jesz i pijesz, ile 
chcesz. Przekąski zimne, dania gorące, desery, napoje 
zimne, gorące, drinki, wino i piwo za jedyne 49 zł od 
dorosłej osoby!

Śmiało można zaryzykować stwierdzenie, że nowe 
miejsce wykreowane przez Artura Świerżewskiego 
skazane jest na sukces!

Tak doskonałej kuchni nie znajdziemy bowiem w 
całym powiecie.                                                             US

Andrzejki U ARTURA Artur Świerżewski
Wieloletni Szef Kuchni, członek elitarnego Klubu Szefów 
Kuchni, członek kół łowieckich „Wrzos” i „Jeleń”. Promuje 
dziczyznę i dary polskich lasów, w kraju i za granicą, or-
ganizując konferencje kulinarne. Bierze czynny udział  w 
imprezach propagujących zdrową żywność.
Organizator cyklu imprez kulinarno-rozrywkowych, przy-
bliżających kuchnię krajów całego świata. Autor porad i 
przepisów kulinarnych w prasie i telewizji.
Wyróżniony wieloma nagrodami i odznaczeniami, m.in. 
Certyfikatem Polskiego Klubu Biznesu, Certyfikatem My-
śliwskim oraz Srebrną i Złotą Odznaką Rzemiosła. 
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Nowa szansa na tunel? Radzymin bez 
strażników miejskich

Jak czytamy w uzasad-
nieniu uchwały o likwidacji 
tej służby: „W opinii Burmi-
strza Radzymina Straż Miej-
ska w Radzyminie nie speł-
niała należycie swojej funkcji 
i oczekiwań społecznych, 
co w aspekcie kosztów jej 
utrzymania sprawia, że dal-
sze utrzymywanie tej służby 
jest niecelowe.” Nie wszyscy 
radni i zgromadzeni na sali 
zgadzali się z tym stanowi-
skiem i pytali, jak zapewnić 
bezpieczeństwo i porządek 
na terenie Gminy. Burmistrz 
Chaciński wymieniał przede 
wszystkim planowaną inwe-
stycję w sieć monitoringu, 
utworzenie Eko-Patrolu i 
bliższą współpracę z Policją. 

Monitoring jest długofalową 
inwestycją, dzięki której ma 
powstać m.in. sieć kamer, ob-
serwujących kluczowe miejsca 
w mieście i na terenie Gmi-
ny. Natomiast Eko-Patrol 
ma zająć się sprawami śro-
dowiskowymi. Będzie miał 
m.in. uprawnienia do kon-
troli opróżniania szamb czy 
wyłapywania bezpańskich 
zwierząt, przy czym koszt 
utrzymania tej służby ma być 
znacząco niższy od kosztów 
utrzymania Straży Miejskiej, 
które wynosiły około pół mi-
liona zł rocznie. 

Przeciw utrzymywaniu 
Straży Miejskiej przema-
wiały także argumenty o jej 
niskiej efektywności – wie-

lu mieszkańców narzekało 
na brak działań strażników, 
a  ponadto w Straży Miej-
skiej w Radzyminie jest tyl-
ko 5  etatów. W skali Gminy 
o powierzchni 1/4 Powiatu i 
wobec konieczności dwuoso-
bowych patroli taka liczba 
strażników była niewystar-
czająca. Jednak podniesienie 
zatrudnienia znacznie zwięk-
szałoby koszty, bez gwaran-
cji skuteczności działania. 
W efekcie zagorzałej dyskusji 
uchwałę o likwidacji Straży 
Miejskiej przegłosowano za-
ledwie jednym głosem. Nie 
zniknie ona od razu, zakoń-
czenie działalności strażni-
ków zaplanowano na koniec 
marca 2016 r. 

Podczas listopadowej sesji Rada Miejska w Radzyminie przegłosowała kilka ważnych 
uchwał, m.in. o obniżeniu podatków dla przedsiębiorców i o przejęciu od Starosty niektórych 
zadań modernizacji rowów melioracyjnych. Jednak najwięcej czasu poświęcono dyskusji nad 
likwidacją Straży Miejskiej, co było jednym z głównych postulatów przedwyborczych burmi-
strza Krzysztofa Chacińskiego.

W Krajowym Programie Ko-
lejowym zarezerwowano na 
ten cel 783,18 mln zł w skali 
kraju (perspektywa do końca 
2023 r.).

- Na sesji Rady Miasta St. 
Warszawy 26 listopada  br. 
podjęte zostało stanowisko po-
pierające uchwałę rady dziel-
nicy Rembertów z czerwca 
tego roku zmierzające do reali-
zacji budowy tunelu w osi ulic 
Chruściela - Marsa - powie-
dział „Regionalnej” burmistrz 
Rembertowa Mieczysław Go-
lónka. - Dla radnych jest to 
sprawa ważna, priorytetowa. 
Dla prezydent Hanny Gron-
kiewicz- Waltz sygnał, którego 
nie można zlekceważyć. Teraz 
należy tylko znaleźć środki, by 
przy współpracy z PKP PLK in-
westycję tę realizować - uważa 
burmistrz    Golónka.

- Ostatnia rozmowa z 
przedstawicielami kolei, w 
obecności wiceprezydenta 
Wojciechowicza, odbyła się 
17 listopada. Jednak PKP PLK 
S.A. zadeklarowały finanso-
wanie budowy tuneli w Rem-
bertowie i Wesołej w swoim 
pasie własności, co stanowi 
zaledwie 1/5 kosztów realizacji 
inwestycji. Propozycja miasta 
i dzielnicy Rembertów była 
taka, by kolej pokryła 50% 
przewidywanych kosztów. Te-
raz czekamy na odpowiedź  
PKP PLK S.A. - podsumowuje 
burmistrz Golónka.

Budowa tunelu w osi ulic 
Chruściela - Marsa zdaniem 
przedstawicieli miasta zna-
cząco poprawiłaby obsługę 
komunikacyjną tego regionu. 
Nie tylko odciąży Rembertów 
z lokalnego  ruchu tranzyto-
wego, ale również usprawni 
obsługę ruchu lokalnego oraz 
połączy północną i południo-
wą część dzielnicy. Szacowany 

koszt realizacji tego projektu 
to ponad 33 mln zł (plus 510 
tys. zł na wykup działek).

Koszt budowy tunelu w 
Wesołej szacowany jest na ok. 
37 mln zł (i ponad 1.5 mln zł 
na wykup działek), natomiast 
wykonanie wiaduktu „Chełm-
żyńska” nad torami kolejo-
wymi kosztowałoby 17 mln zł 
(plus wykup działek na potrze-
by układu drogowego ok. 11 
mln zł).

Pojawiły się jednak głosy, 
że budowa tunelu w osi ulic 
Chruściela - Marsa jest szkod-
liwa. 

- W XXI wieku nie buduje 
się tras tranzytowych przez śro-
dek miasta. Buduje się obwod-
nice - uważa Witold Potęga, 
jeden z przeciwników koncep-
cji budowy tuneli i wiaduk-
tu. - Poprawę ruchu lokalnego 
można uzyskać wykorzystując 
wiadukt na ul.  Żołnierskiej 
(utwardzenie drogi po połu-
dniowej stronie torów) oraz bu-
dując wiadukt w ul. Zesłańców 
Polskich - Suflerska.

- Każda nowa koncepcja 
oddala poprawę płynności ru-
chu w Rembertowie - uważa 
burmistrz Golónka. - Nie prze-
widuje takiego rozwiązania 

Miejscowy Plan Zagospodaro-
wania Przestrzennego. Rów-
nież kolej nie partycypowałaby 
w realizacji takiego projektu, a 
dzielnica musiałaby najpierw 
przebudować szereg dróg.

Burmistrz nie podziela 
opinii przeciwników tunelu, 
że inwestycja ta spowoduje 
znaczne zwiększenie ruchu na 
osiedlowych uliczkach Starego 
Rembertowa i przybędzie spa-
lin samochodowych. - Jestem  
przekonany, że nieuchronnie 
czeka dzielnicę przedłuże-
nie ulicy Cyrulików do ul. 
Żołnierskiej, co odciąży ruch 
tranzytowy przez centrum - 
twierdzi burmistrz Rember-
towa. - A spaliny? Czy jest ich 
teraz mniej, gdy samochody w 
długim korku co kilka minut 
czekają przed przejazdem ko-
lejowym na podniesienie szla-
banów?

Za koncepcją propono-
waną zarówno przez miasto, 
jak i kolej przemawia fakt, że 
wykonana jest już stosowna 
dokumentacja (decyzja środo-
wiskowa, studium wykonalno-
ści), co umożliwiłoby realizację 
inwestycji najpóźniej w 2018- 
2019 roku.

Urszula Szaliłow

(dokończenie ze str. 1)

Mieczysław Golónka, burmistrz Rembertowa

OBWIESZCZENIE
STAROSTY WOŁOMIŃSKIEGO

Na podstawie art. 11d ust. 5 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach 
przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2013 r. poz. 687  
z późn. zm.) oraz art. 49 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. - Kodeks postępowania administracyj-
nego (Dz. U. z 2013 r. poz. 267 z późn. zm.)

Starosta Wołomiński
zawiadamia 

o wszczęciu na wniosek Burmistrza Tłuszcza, reprezentowanego przez pełnomocnika 
Pana Michała Srokę, z dnia 13 października 2015 r. (złożony w dniu 14 października 2015 r.  
i zmieniony w dniu 27 listopada 2015 r.) postępowania administracyjnego w sprawie wydania 
decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej, pod nazwą: „Budowa drogi gminnej 
ul. Sasanki na odcinku od skrzyżowania z drogą gminną ul. Wierzbową do skrzyżowania z 
drogą powiatową nr 4329W (ul. Perłowa) w miejscowościach Tłuszcz oraz Dzięcioły, gmi-
na Tłuszcz”,

na działkach mieszczących się w liniach rozgraniczających teren niezbędny do realizacji drogi 
gminnej:
−	ew. nr: 1696/1, 1991, 1969, 1965/2 (1965/3*, 1965/4), 1970 (1970/1*, 1970/2), 1972 (1972/1*, 

1972/2), 1974 (1974/1*, 1974/2), 1975 (1975/1*, 1975/2), 1978 (1978/1*, 1978/2), 1983/1 
(1983/8*, 1983/7), 1989 (1989/2*, 1989/1) obręb 0001, Tłuszcz jednostka ew. Tłuszcz - miasto

−	ew. nr 445/3, 447/3, 449/2 (449/3*, 449/4), 451/3 (451/4*, 451/5), 453 (453/1*, 453/2), 455 
(455/1*, 455/2), 457 (457/1*, 457/2) obręb 0004, Dzięcioły, jednostka ew. Tłuszcz – obszar wiej-
ski

 xxx/x lub xxx – działki przed podziałem lub nie podlegające podziałowi 
 (xxx/x*)  – działki powstałe w wyniku podziału nieruchomości, leżące w liniach rozgraniczają-
cych teren niezbędny do realizacji drogi gminnej
 (xxx/x) – działki powstające w wyniku podziału, leżące poza w liniami  rozgraniczającymi teren 
niezbędny do realizacji drogi gminnej

oraz  na działkach położonych poza liniami rozgraniczającymi teren niezbędny do realizacji 
drogi gminnej,  na których przewidziano przebudowę dróg innej kategorii:
−	ew. nr: 444 obręb 0004, Dzięcioły, jednostka ew. Tłuszcz – obszar wiejski

Z aktami sprawy i zakresem wymienionego wyżej zamierzenia inwestycyjnego moż-
na zapoznać się w Starostwie Powiatowym w Wołominie ul. Prądzyńskiego 3 Wydział Bu-
downictwa, parter, pokój nr 5 w godzinach przyjęć interesantów   tj. pn. 9-17, wt. 12-16, śr. 
8-16, czw. 12-16, pt. 8-16 oraz składać uwagi i wnioski dotyczące przedmiotowej sprawy  
w terminie 14 dni od publikacji niniejszego obwieszczenia.
Po upływie wyżej wyznaczonego terminu sprawa zostanie rozpatrzona w oparciu o posiadane 
materiały.
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W spotkaniu uczestniczyli także: starosta wołomiński Ka-
zimierz Rakowski oraz wiceburmistrzowie Kobyłki: Piotr Gru-
bek i Karina Jaźwińska. Ambasadorowi Mołdawii towarzyszył 
konsul - radca Mołdawii oraz Andrzej Lek, organizator wizy-
ty. Podczas spotkania ambasador płynnie mówiący po polsku 
opowiedział o swoim kraju, zachęcał także do nawiązywania 

kontaktów handlowych i kulturalnych z Mołdawią, w której   
obecnie nastąpiły duże zmiany sprzyjające dobrej współpracy.   
Zarówno władze Kobyłki, jak i  starosta  wołomiński  z dużym 
zainteresowaniem  przyjęli propozycję ambasadora. Pierwszym 
krokiem będą mołdawskie wystawy malarskie w Domu Kultury 
w Kobyłce oraz w Starostwie Powiatowym. 

Ambasador Mołdawii odwiedził także budowaną halę spor-
tową przy Zespole Szkół Publicznych Nr 3 im. Karola Wojtyły.  
Pogratulował władzom Kobyłki oraz   dyrektorowi Tomaszowi 
Szturo tak pięknej inwestycji.

Radny powiatu woło-
mińskiego Adam Jaczewski 
skierował do starosty woło-
mińskiego Kazimierza Ra-
kowskiego formalną prośbę 
o pilną analizę sytuacji na 
drodze powiatowej Al. Armii 
Krajowej na wysokości ul. 
Sikorskiego w Wołominie.  
Obecnie w tym miejscu znaj-
duje się przejazd tymczasowy. 
Zdaniem radnego Jaczewskie-
go stwarza on bardzo duże 
zagrożenie dla ruchu pieszego 
i kołowego pomimo pionowe-
go i poziomego oznakowania. 
Radny zwrócił uwagę na za-
chowanie kierowców, którzy, 
jeżdżąc „na pamięć”, ignorują 
zmiany w organizacji ruchu 
i wymuszają pierwszeństwo 
przejazdu. Zagrożeniem dla 
bezpieczeństwa uczestników 

ruchu drogowego jest rów-
nież słaba widoczność przejść 
dla pieszych, które znajdują 
się za przejazdem kolejowym 
w ciągu ul. Sikorskiego. 

Interpelacja radnego Ja-
czewskiego nie pozostała bez 
odpowiedzi. Starosta woło-
miński Kazimierz Rakowski 
przychylił się do prośby oraz 
zadecydował o wprowadzeniu 
zmian w organizacji ruchu. Na 
skrzyżowaniu Al. Armii Kra-
jowej w miejsce znaku„ustąp 
pierwszeństwa” zastosowano 
znak „stop”. Linię warunko-
wego zatrzymania złożoną z 
trójkątów zamieniono na linię 
bezwzględnego zatrzymania. 
Nad znakiem „zmiana pierw-
szeństwa” została umiesz-
czona lampa wysyłająca żółte 
światło ostrzegawcze. Starosta 

zapowiedział także ponowne 
malowanie poziomego ozna-
kowania. 

Powyższe zmiany są istot-
ne dla zachowania bezpieczeń-

stwa w ruchu drogowym. I po 
prostu trzeba ich przestrzegać, 
bo nic więcej nie da się w tym 
zakresie zrobić. 

A.B. 

Konsul Mołdawii, Robert Roguski burmistrz Kobyłki, Iurie 
Bodrug ambasador Mołdawii  Polsce, starosta Kazimierz Rakow-
ski, wiceburmistrzowie Piotr Grubek i Karina Jaźwińska

Iurie Bodrug ambasador Mołdawii  w Polsce i burmistrz Robert 
Roguski

Kwiaty przed 
ambasadą 
Francji 

Premier Beatę Szydło oraz ministrów witał 
osobiście ambasador Pierre Buhler

Ambasador Mołdawii 
w Kobyłce

Trzeba patrzeć na znaki, a nie jeździć „na pamięć” 

Gest 
solidarnościAmbasador Mołdawii Iurie Bodrug spotkał się z władza-

mi miasta Kobyłka. Dostojnego gościa przyjął burmistrz Ro-
bert Roguski.

Premier RP Beata Szydło 
wraz z ministrami   złożyła 
wizytę w ambasadzie Francji. 
Wizyta była hołdem dla ofiar 
zamachu terrorystycznego w 
Paryżu. Premier Beata Szydło 
spotkała się Pierre’em Buhle-
rem, ambasadorem Francji 
w Warszawie, wpisała   się 
do księgi kondolencyjnej w 
ambasadzie i złożyła wiązan-
kę kwiatów przed ambasadą.              

Andrzej Lek 
 

Zapraszamy na Bal Sylwestrowy!
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Wyjściem do przygotowania konferencji były katechezy 
przygotowane na płytach DVD pod tytułem „Prawda o gen-
der”. W katechezach  biorą udział profesorowie czołowych 
polskich uczelni:  prof. Maria Ryś - psycholog, prof. Aleksan-
der Stępkowski - prawnik, prof. Kazimierz Korab - socjolog, 
ks. prof. Piotr Mazurkiewicz - nauki społeczne, ks. prof. Ta-
deusz Guz – filozof. W ten sposób, jak mówił pomysłodaw-
ca konferencji ksiądz Dariusz Dębiński - proboszcz parafii 
w Ostrówku, uczestnicy konferencji chcą pomóc rodzicom, 
nauczycielom i wychowawcom w zrozumieniu prawdziwych 
niebezpieczeństw, jakie niesie ze sobą promowanie tej ideolo-
gii w tzw. postępowych mediach. W czasie konferencji przed-
stawiano fragmenty nagranych katechez, jednak największą 
wartością była możliwość wysłuchania krótkich wykładów 
znamienitych gości.

Pierwsza głos zabrała Maria Ryś, profesor Uniwersytetu 
Kardynała Stefana Wyszyńskiego z wykładem ,,Prawda o gen-
der”. Ksiądz prof. Tadeusz Guz z Katolickiego Uniwersytetu 
Lubelskiego opowiedział o Prekursorach gender. Prof. Kazi-
mierz Korab – socjolog i Karolina Dobrowolska - doktorantka 
wydziału Prawa i Administracji UW przedstawili zebranym 
zjawiska w kulturze związane z omawianą ideologią. Publicy-
sta, członek Obywatelskiej Inicjatywy Rodzin Grzegorz Strze-
mecki omówił Cele tzw. polityki antydyskryminacyjnej. W dys-
kusji uczestniczył również poseł PiS Piotr Uściński.

Podczas konferencji można było również uzupełnić swoją 
wiedzę zakupując publikacje związane z tematyką obrad. Ini-
cjatorem konferencji był wspomniany już ks. Dariusz Dębiń-
ski, spośród organizatorów warto wymienić Iwonę Bajkowską, 
Małgorzatę Jastrzębską, Jarosława Dąbrowskiego, Ryszarda 
Madziara, Zbigniewa Paziewskiego i Mariusza Stępnika. 

AB

-  Budowa przedszkola w 
Radzyminie przy ul. Witosa 
jest jednym z najważniejszych 
przedsięwzięć edukacyjnych 
w naszej gminie. Nowa in-

westycja ma nie tylko służyć 
dzieciom i ich rodzinom, pod-
nosić standard życia i uzupeł-
niać ofertę edukacyjną gminy. 
Wpłynie również na procesy 
urbanistyczne i ład prze-
strzenny w tej części miasta 

– stwierdził Krzysztof Cha-
ciński, burmistrz Radzymina.

Budynek nowego przed-
szkola ma prostą i funk-
cjonalną formę. Pomieści 

9 oddziałów, każdy z nich 
przeznaczony dla 25 dzieci. 
Oprócz tego w przedszkolu 
znajdzie się sala gimnastycz-
na, przestronny hol główny z 
szatniami, strefa dla admini-
stracji i pedagogów oraz strefa 

kuchenna. Sale opiekuńczo-
-wychowawcze zostały roz-
mieszczone wzdłuż central-
nego korytarza – najbliżej 
wejścia sala gimnastyczna 

i sześć sal dla średniaków i 
starszaków, a na końcu – trzy 
sale dla najmłodszych dzieci. 

Wszystkie sale mają bez-
pośredni dostęp do sanitaria-
tów, których wyposażenie bę-
dzie dostosowane do potrzeb i 

Takie przedszkole Prawda o gender 
Podczas listopadowej sesji Rady Miejskiej w Radzyminie burmistrz Krzysztof Chaciński przedsta-

wił Radzie Miejskiej wizualizacje nowego przedszkola, które powstanie przy ul. Witosa w Radzymi-
nie. Wizualizacje stanowią zwieńczenie prac projektowych. Nowy budynek przedszkola będzie wybu-
dowany przez konsorcjum wykonawców na zasadach „Projektuj i wybuduj” i ma powstać w 2016 r.

wzrostu dzieci, a także zaple-
cze na pomoce dydaktyczne. 
Przeszklone drzwi umożliwią 
opiekunom wgląd z korytarza 
lub z łazienki do wewnątrz 
sal. Dwie z sal dla starszych 
dzieci będą połączone prze-
suwną ścianą systemową, 
dzięki której będzie można je 
połączyć w jedno wielofunk-
cyjne pomieszczenie.

Zaprojektowano również 
przyjazne otoczenie budyn-
ku z przestrzennym placem 
przed wejściem głównym i 
dwoma zjazdami od ul. Wi-
tosa. Budynek będzie dostęp-
ny dla niepełnosprawnych, w 
projekcie uwzględniono rów-
nież możliwość zastosowania 
paneli słonecznych do ogrze-
wania wody. Na terenie przed-
szkola znajdzie się 37 miejsc 
parkingowych, w tym dwa 
dla niepełnosprawnych, oraz 
dogodne drogi wewnętrzne 
dla zaopatrzenia. Dodatkowo 
wzdłuż ul. Witosa zaplano-
wano miejsce parkingowe dla 
autokaru i kolejne 7 miejsc dla 
samochodów.

Wykonawcą projektu i 
budowy nowego przedszkola 
w Radzyminie jest konsor-
cjum firm: Biuro Projektowe 
Mazowsze Sp. z o. o., Ciałbud 
Sp. z o. o., CIAŁBUD Wie-
sław Ciałkowski i Zakład Re-
montowo Budowlany Jansan 
Jerzy Janusz. Konsorcjum 
pracuje w systemie „Projektuj 
i wybuduj”, czyli odpowiada 
zarówno za zaprojektowa-
nie budynku oraz uzyskanie 
wszelkich niezbędnych po-
zwoleń, jak i jego budowę oraz 
przekazanie od użytkowania. 
Umowa pomiędzy gminą Ra-
dzymin, a konsorcjum opiewa 
na kwotę brutto 4,8 mln zł. 

W dniu 17 listopada wy-
konawcy przejęli oficjalnie 
od gminy Radzymin teren 
budowy. Do końca listopada 
ma zostać złożony wniosek o 
pozwolenie na budowę.

28 listopada w Fabryczce przy ul. Orwida w Wołominie 
odbyła się konferencja „Człowiek i rodzina wobec gender”.

Mieszkańcy wybrali
Znamy już projekty wy-

brane do realizacji w 2016 r. w 
głosowaniu w ramach I Radzy-
mińskiego Budżetu Obywatel-
skiego 2016. Na liście zwycię-
skich projektów znalazły się:
- Radzymińskie Lodowisko,
- Warsztaty muzyczne zakoń-

czone koncertem dla miesz-
kańców Gminy Radzymin,

- „Aleja Jesionów” - odtworze-
nie chodnika przy ul. Armii 
Krajowej w Radzyminie,

- Miasteczko rowerowe w Słup-
nie,

- „Zdrowie na betonie” - wy-
posażenie placu zabaw w 
Słupnie,

- „Pamiętajcie o ogrodach” - 
poprawa stanu zieleni w Par-
ku Eleonory Czartoryskiej,

- Strefa kulturalno-rekreacyjna 
„Kino pod Chmurką”.

W głosowaniu wzięło 
udział 3 356 osób, które oddały 
łącznie 7598 głosów. 

-  Uważamy to za duży 
sukces frekwencyjny, budujący 
pozytywny wizerunek naszego 
miasta i gminy - mówi Domi-

nika Krzyżanowska-Kidała, 
główny specjalista ds. promo-
cji. 

- Burmistrz Krzysztof Cha-
-ciński serdecznie dziękuje 
wszystkim osobom, które wzięły 
udział w głosowaniu na projek-
ty, a także mieszkańcom, którzy 
aktywnie włączyli się w różno-
rodne formy ich  promocji. 

Informacje o terminach 
realizacji poszczególnych pro-
jektów będą zamieszczane na 
www.budzetobywatelski.ra-
dzymin.pl

Szlaban w Barbórkę
Kilkuletnie czekanie na 

rozpoczęcie budowy tune-
lu (oznaczające przy okazji 
paraliż układu komunika-
cyjnego całej okolicy) mia-
ło się zakończyć 1 grudnia. 
Jednak „komisja odbio-
rowa” złożona z przedsta-
wicieli wielu służb (kolej, 
policja, straż pożarna itp.) 
odmówiła wydania zgody 
na zmianę organizacji ru-

chu, ponieważ „Wykonawcy 
pozostały nadal do zakoń-
czenia ostatnie prace przy 
przejeździe tymczasowym, a 
nowe oznakowanie tymcza-
sowej organizacji ruchu jest 
jeszcze niekompletne”.

Jak dowiedziała się Moja 
Gazeta Regionalna, wyko-
nawca (Torpol) byłby już 
gotowy z placem budowy na 
środę, ale z kolei komisja nie 
mogła się zebrać wcześniej 
niż w czwartek. Ustalono 

wstępnie, że zamknięcie 
przejazdu w ulicy Kolejowej 
i otwarcie przejazdu tym-
czasowego pomiędzy ulica-
mi ks. Abramskiego i Sło-
wackiego nastąpi od piątku 
4 grudnia 2015 r. Zgodnie 
z zapowiedziami kolejarzy, 
będzie on jednak otwar-
ty dla samochodów tylko 
w godzinach 6.00 – 9.00 
i 16.00 - 19.00. Przez całą 
dobę będą mogli z niego ko-
rzystać piesi.

(dokończenie ze str. 1) W związku z tym nowa 
organizacja jazdy zielon-
kowskich linii LZ-1 i LZ-2 
zostanie wprowadzona od 
pierwszego kursu, w piątek 4 
grudnia 2015 r. Zmiana w ich 
przypadku polegała będzie na 
tym, że z obu stron będą jedy-
nie dojeżdżać w okolice stacji, 
nie przekraczając linii torów. 
Linia nocna ZTM – N62, ja-
dąca z Warszawy do Wołomi-
na, zmieniła swoją trasę już 
od 1 grudnia.                        TS
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Zarząd klubu, dziękując za współpracę Andrzejowi 
Grelochowi docenia jego warsztat trenerski, zaangażowa-
nie i sześcioletnią pracę z zespołem seniorów oraz osobi-
sty wkład w budowę drużyny opartej na doświadczonych 
zawodnikach i wychowankach klubu z grup młodzieżo-
wych. Życząc sukcesów trenerskich Andrzejowi Grelo-
chowi MKS Wicher zapewnia, że jest on osobą, która na 
stałe zapisała się w historii klubu. 

Powierzając funkcję trenera Piotrowi Stańczukowi, 
władze klubu liczą na dalszy rozwój sportowy i orga-
nizacyjny drużyny, podjęcie starań o awans w rundzie 
wiosennej (4 miejsce po rundzie jesiennej ze stratą 9 
punktów do prowadzącej trójki zespołów) oraz harmo-
nijne wprowadzanie młodych zawodników do zespołu 
seniorów. 

Piotr Stańczuk pozostanie trenerem chłopców z 
rocznika 2001 i deklaruje ścisła współpracę z trenerami 
pozostałych roczników grup młodzieżowych. 

Zmiana trenera piłkarzy Wichru Kobyłka

Wicher Kobyłka nadal niepokonany

NIE dla tirów w Markach

Świątecznie 
w Rembertowie 

Decyzją zarządu MKS Wicher Kobyłka, nastąpiła zmiana na stanowisku trenera piłkar-
skiej drużyny seniorów. Dotychczasowego szkoleniowca Andrzeja Grelocha zastąpi Piotr Stań-
czuk, który pozostanie jednocześnie trenerem rocznika 2001.  

Radni powiatu wołomińskiego poparli stanowisko w sprawie 
ograniczenia ruchu samochodów ciężarowych na odcinku drogi 
krajowej nr 8 na terenie miasta Marki. 

Od 19 października b.r. za-
sady korzystania z drogi przez 
samochody ciężarowe o do-
puszczalnej masie całkowitej 
powyżej 16 ton zostały znacznie 
złagodzone, co spowodowało 
zagrożenie dla bezpieczeń-
stwa ruchu drogowego oraz 
negatywnie wpłynęło na czas 
przejazdu i komfort podróżują-
cych. Do 19 października wyżej 
wspomniane samochody cięża-
rowe obowiązywał zakaz poru-
szania się na odcinku od węzła 
„Marki” do węzła „Warszawa 
Zachód” w godzinach 6.00 – 
20.00. Po zmianie przepisów 
zakaz obowiązuje tylko w go-
dzinach szczytu, tj. 7.00 – 10.00 i 
16.00 – 20.00.

Obecnie przejechanie kil-
kukilometrowego odcinka Al. 
Marszałka J. Piłsudskiego może 
zająć nawet ponad godzinę. Pa-
raliż komunikacyjny wywołany 
przez nagromadzenie samo-
chodów ciężarowych panuje 
także na skrzyżowaniach. Do-
datkowym utrudnieniem jest 
trwający remont linii kolejowej 
na trasie Warszawa-Tłuszcz, 
z powodu którego zamknięto 
przejazdy kolejowe w Zielonce i 
Wołominie. 

Zmiana przepisów szkodzi 
wszystkim uczestnikom ruchu 
drogowego, zarówno kierow-
com, jak i pieszym, dlatego sa-
morządy miasta Marki oraz po-
wiatu wołomińskiego sformu-

łowały postulaty mające na celu 
zmniejszenie obciążenia drogi 
S8 na terenie Marek. Oczekują 
m.in.: rozszerzenia zakazu ruchu 
dla samochodów ciężarowych o 
masie dopuszczalnej powyżej 
16 ton, skierowania do Marek 
patroli policyjnych w celu kon-
troli przestrzegania zasad ruchu, 
utworzenia na terenie Marek 
posterunku Inspekcji Transpor-
tu Drogowego oraz upłynnienia 
ruchu na drodze krajowej S8 na 
terenie Marek. Stanowisko w tej 
sprawie, podpisane przez rad-
nych powiatowych, zostało skie-
rowane do: Generalnej Dyrekcji 
Dróg Krajowych i Autostrad, 
Inspekcji Transportu Drogowe-
go, Wojewody Mazowieckiego, 
Komendanta Stołecznego Poli-
cji i Komendanta Powiatowego 
Policji.

A.B.

„Gwiazdo świeć, kolędo 
leć” to propozycja dla mi-
łośników kolęd i pastorałek 
wykonanych na najwyższym 
poziomie. Niezwykle wzru-
szający koncert przygotował 
i zaaranżował wybitny kom-
pozytor, pianista i aranżer 
- Włodzimierz Korcz. Oprócz 
samego autora koncertu, na 
scenie wystąpią znakomici ar-

tyści – Alicja Majewska, Olga 
Bończyk i Zbigniew Wodecki. 
Pośród kilku znanych kolęd 
publiczność będzie miała oka-
zję wysłuchać przepięknych 
i nastrojowych pastorałek do 
tekstów najwybitniejszych 
polskich autorów: Ernesta 
Brylla, Wojciecha Młynarskie-
go, Magdaleny Czapińskiej, ks. 
Jana Twardowskiego i innych. 

W okresie przedświątecznym w Rembertowie nie będzie 
nudno! Urząd Dzielnicy Rembertów m.st. Warszawy już 
przygotowuje gwiazdkowe niespodzianki – dla dorosłych 
koncert kolęd i pastorałek w wykonaniu wybitnych muzy-
ków, dla dzieci – interaktywny spektakl teatralny zwieńczony 
wizytą św. Mikołaja! 

Koncert odbędzie się 
17 grudnia o godzinie 19:00 
w sali widowiskowej Akade-
mii Obrony Narodowej. Aby 
wziąć udział w tym wyda-
rzeniu, wystarczy przyjść do 
Wydziału Obsługi Mieszkań-
ców (WOM) Urzędu Dziel-
nicy Rembertów i odebrać 
bezpłatny bilet. Wejściówki 
będą dostępne od 7 grudnia, 
a jedna osoba otrzyma mak-
symalnie dwa zaproszenia.

Drugą świąteczną propo-
zycją jest spektakl teatralny 
„Świąteczny prezent”. To 
barwne i zabawne widowi-
sko skierowane jest głównie 
do dzieci w wieku 3 -11 lat. 
Przedstawienie ma charak-
ter interaktywny - wciąga 
małych widzów w doskonałą 
zabawę związaną z przygoto-
wywaniem prezentu dla św. 
Mikołaja. Dzięki pięknej mu-
zyce, kolorowej scenografii 
i wesołym zadaniom zapew-
nia godzinną rozrywkę. Po 
spektaklu dzieci będą miały 
okazję spotkać się z  oczeki-
wanym przez cały rok świę-
tym Mikołajem, a także zro-
bić sobie z nim pamiątkowe 
zdjęcie! Spektakl odbędzie 
się w rembertowskim ratu-
szu, w niedzielę, 20 grudnia 
o godzinie 16:00. Aby dzieci 
mogły uczestniczyć w wi-
dowisku, należy odwiedzić 
rembertowski WOM i od 9 
grudnia pobrać bezpłatną 
wejściówkę. Rodzice towa-
rzyszący swoim pociechom 
– wstęp wolny. 

W czwartej lidze poziom 
jest niezwykle wyrównany, 
każdy może wygrać z każ-
dym. Niewiele brakowało, by 
sprawdziło się to w derbo-
wym spotkaniu Wichru Ko-
byłka z Siatkarzem Ząbki. W 
sparingu granym kilka tygo-

dni temu nasza drużyna łatwo 
pokonała rywali. Tym razem 
zwycięstwo przyszło po dwu-
godzinnej walce.

Pierwszy set zaczął się od 
wysokiego prowadzenia Siat-
karza 8:2. Wicher mozolnie 
odrabiał straty, by w końców-

ce zachować więcej zimnej 
krwi. Zabrakło jej w drugiej 
partii, która padła łupem go-
spodarzy. W grze zespołu z 
Kobyłki brakowało iskry, któ-
ra ożywiłaby poczynania za-
wodników. Przez to również 
kolejny set należał do ekipy z 
Ząbek, choć pod koniec akcje 
Wichru zaczęły wreszcie wy-
glądać tak, jak oczekiwali tego 
licznie przybyli do Ząbek ki-
bice z Kobyłki. Siatkarze Wi-
chru przegrywali 16:22, gdy 
powoli zaczęli odrabiać straty. 
Nie zdążyli, ale widać było, 
że może być już tylko lepiej. I 
tak było! Kolejne dwa sety to 
koncert gry ekipy Piotra Szy-
manowskiego. Miejscowi byli 
bezradni po szybkich akcjach 
rywali. W czwartej partii led-
wie zdobyli 10 punktów, a w 

Cztery mecze, cztery zwycięstwa. Taki jest bilans siatkarzy Wichru Kobyłka w IV lidze se-
niorów. Zawodnicy prowadzeni przez Piotra Szymanowskiego, który jednocześnie rozgrywa 
piłkę, tym razem po zaciętym spotkaniu pokonali w Ząbkach miejscowy zespół  Siatkarza 3:2 
(25:22, 22:25, 23:25, 25:10, 15:4). tie-breaku przegrywali 0:8, 

gdy zdobyli pierwszy punkt! 
Największe problemy mieli 
z dokładnym przyjęciem za-
grywki Szymanowskiego.

– Może ktoś narzekać, że 
straciliśmy punkt, ale ja jestem 
zadowolony, że wygraliśmy, bo 
równie dobrze mogło być 0:3, 
gdybyśmy przegrali pierwszego 
seta. Trzeba docenić walecz-
ność chłopaków. Kolejne zwy-
cięstwo jest dla nas niezwykle 
cenne - podkreślił trener Wi-
chru.

Drużyna z Kobyłki jest 
obok GOSiR Mrozy jedyną 
niepokonaną w lidze. Do star-
cia tych dwóch zespołów doj-
dzie 13 grudnia, a wcześniej, 
bo już 4 grudnia Wicher po-
dejmuje w swojej hali  UMKS 
Start Lipowiec Kościelny.
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Spłata zadłużenia w ZUS w systemie 
ratalnym - zmiany od 01.12.2015 r. 

Porady Księgowo-Prawne

Kto może ubiegać się o ratalną 
spłatę należności?

O ratalną spłatę należności 
może ubiegać się każda osoba 
odpowiedzialna za zadłużenie  
z tytułu składek, która nie ma 
środków finansowych na jed-
norazową spłatę tego zadłuże-
nia. Osobami uprawnionymi 
do złożenia wniosku o taką ulgę 
są między innymi: 
•	 płatnicy składek oraz byli 

płatnicy składek (tj. osoby, 
które mają zadłużenie z ty-
tułu nieopłaconych składek 
w związku z prowadzoną w 
przeszłości działalnością go-
spodarczą),

•	 osoby, na które - stosowną 
decyzją - przeniesiona zo-
stała odpowiedzialność za 
zobowiązania z tytułu nie-
opłaconych składek (osoba 

trzecia i następca prawny),
•	małżonkowie odpowiadają-

cy - z majątku wspólnego - za 
zadłużenie z tytułu składek 
współmałżonka,

•	 pełnomocnik, czyli osoba 
posiadająca pisemne upo-
ważnienie płatnika składek 
lub innych osób odpowie-
dzialnych za zadłużenie

Co będzie podlegało rozłoże-
niu na raty ?
Całość zadłużenia, w tym z 
tytułu składek na ubezpiecze-
nia społeczne za zatrudnio-
nych pracowników lub innych 
ubezpieczonych niebędących 
płatnikami, składek na własne 
ubezpieczenia oraz składek na 
ubezpieczenie zdrowotne.
Jakie warunki muszą być speł-
nione?
•	 złożenie wniosku o rozłoże-

nie spłaty zadłużenia na raty 

wraz z dokumentacją umoż-
liwiającą ocenę zasadności 
udzielenia ulgi,

•	 po złożeniu wniosku o ulgę 
- terminowe i w pełnej wy-
sokości opłacanie składek 
bieżących (przez płatników 
aktualnie zobowiązanych do 
ich opłacania).

Więcej szczegółów dowiedzą 
się Państwo na stronie: 
http://www.e-inspektorat.
zus.pl/sprawy.asp?id_
profilu=1&pomoc=3&menu
=3&id_sprawy=368

Halina Raszka vel Rzepa
Dyrektor Departamentu 

Kadr i Płac
Kancelaria Podatkowa 

Skłodowscy. 

Marki, dnia 25.11.2015 r.

W rozmowie o możli-
wościach wspólnego działania 
wzięli udział prezes zarządu 
Wołomińskiego Klubu Biznesu 
Jan Myszk, wiceprezes Izby Go-
spodarczej PW Janusz Bambot, 
Dariusz Kalinowski i Andrzej 
Żak z Powiatowego Cechu Rze-
miosł i Przedsiębiorczości oraz 
dyrektor Powiatowego Urzędu 
Pracy Jolanta Tlaga. Obecni byli 
również burmistrzowie i wójto-
wie z całego powiatu, przewod-
niczący merytorycznych komi-
sji Rady Powiatu i wydziałów 
starostwa oraz doradcy starosty.

Ustawa z dnia 9 kwietnia 2015 r. o zmianie ustawy o Systemie Ubezpieczeń Społecznych wpro-
wadziła korzystne zmiany dla płatników składek, którzy mają problemy z regulowaniem zobowiązań 
wobec ZUS.

Samorząd współpracuje z przedsiębiorcami
20 listopada odbyło się spotkanie starosty Kazimierza Rakowskiego z burmistrzami i wójta-

mi gmin powiatu wołomińskiego. Głównym tematem spotkania była współpraca samorządów 
gminnych i powiatowego z przedsiębiorcami.

Starosta Kazimierz Ra-
kowski przedstawił założenia 
współpracy samorządów z 
przedsiębiorcami. Za najważ-
niejsze problemy, które powin-
ny być objęte wspólnymi dzia-
łaniami w celu ich rozwiązania, 
starosta uznał kwestie związane 
z energetyką, transportem i ko-
munikacją. Problemy te zostaną 
szczegółowo omówione pod-
czas I Powiatowego Kongresu 
Gospodarczo-Samorządowego, 
którego termin wyznaczono 
na połowę lutego 2016 roku. 

Podczas spotkania powołano 
zespół roboczy ds. współpracy z 
przedsiębiorcami, który będzie 
odpowiedzialny za organizację 
kongresu oraz określenie za-
sad działania. W skład zespołu 
weszli przedstawiciele Woło-
mińskiego Klubu Biznesu, Izby 
Gospodarczej, Cechu, Urzędu 
Pracy, samorządowców z te-
renu powiatu oraz, z ramienia 
starosty – doradcy starosty i na-
czelnicy wydziałów planowania 
i rozwoju oraz spraw obywatel-
skich. 

Obecni na spotkaniu 
przedsiębiorcy poparli inicja-
tywę starosty Rakowskiego i 
zadeklarowali swój udział w 
pracach zespołu roboczego. – 
Przedstawione tematy są dużym 
problemem nie tylko dla samo-
rządów, ale także dla przedsię-
biorców. Razem będziemy mieli 
większe możliwości oddziaływa-
nia – powiedział prezes WKB 
Jan Myszk. Z kolei Dariusz Ka-
linowski z Powiatowego Cechu 
Rzemiosł i Przedsiębiorczości, 
występujący w interesach ma-
łych przedsiębiorstw, podkreślił, 
że warto zadbać o rozwój szkol-
nictwa zawodowego. Także 
samorządowcy pozytywnie od-
nieśli się do planów współpracy 
z przedsiębiorcami. 

Pierwsze posiedzenie ze-
społu roboczego odbędzie się 
na początku grudnia. 

A.B. 

Doradca Starosty Józef Melak, starosta wołomiński Kazimierz 
Rakowski i przewodniczący Komisji Współpracy z Jednostkami 
Samorządu Terytorialnego, radny powiatowy Tomasz Szturo

Wszyscy zadeklarowali poparcie dla nowej inicjatywy
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Uroczystość zaszczycili zna-
komici goście, w tym wicestaro-
sta wołomiński Adam Łossan, 
burmistrz Wołomina Elżbieta 
Radwan, prezes Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji Paweł 
Solis, prezes Przedsiębiorstwa 
Komunalnego Rafał Wiatrak, 
prezes Okręgowego Związku 
Emerytów i   Rencistów Janusz 
Czyż, przedstawiciele Ośrodka 
Pomocy Społecznej i inni sym-
patycy klubu. Wszystkich gości 
serdecznie przywitał przewod-
niczący oddziału Rejonowego 
Związku Emerytów i Rencistów 
Leonard Wikieł. W swojej wy-
powiedzi podkreślił m.in. jak 
dużą rolę i pomoc mają władze 
lokalne Wołomina w działalno-
ści zrzeszonych kół seniorów. 
Burmistrz Wołomina Elżbieta 

Dobiega końca Muzyczna 
Jesień w Rembertowie. Podczas 
pierwszego koncertu usłyszeli-
śmy najpopularniejsze utwory 
operetkowe i musicalowe w 
wykonaniu Aleksandry Okrasy 
– sopran i Andrzeja Wiśniew-
skiego – tenor.

19 listopada publiczność 
przeniosła się w świat starego, 
dobrego bluesa. Wszystko to za 
sprawą zespołu Nocna Zmia-
na Bluesa z charyzmatycznym 
liderem i wokalistą Sławkiem 
Wierzcholskim na czele. Zespół 

w ciągu 33 lat nieprzerwanej 
działalności osiąga liczne suk-
cesy. Zaliczyć do nich możemy 
chociażby nagrania z amery-

Andrus na zakończenie

Starość to stan umysłu

kańskimi gwiazdami, m.in. 
Charlie Musselwhite i Louisiana 
Red, czy koncerty poprzedzają-
ce występy bluesowych legend: 
B. B. Kinga (Warszawa 1996) 
czy Blues Brothers (Norymber-
ga 1989).

Przed nami ostatni wie-
czór: występ Artura Andrusa, 
o którym zwykło się mawiać, 
że jest artystą multimedialnym. 
Na co dzień redaktor trójko-
wej „Powtórki z rozrywki”, le-
gendarny gospodarz spotkań 
kabaretowych w warszawskiej 

„Piwnicy pod Harendą”, co ja-
kiś czas konferansjer różnych 
imprez kabaretowych, a poza 
tym poeta, piosenkarz, dzien-
nikarz, autor książek, tekstów 
piosenek, bajek, artysta ka-
baretowy, komentator „Szkła 
kontaktowego”, Mistrz Mowy 
Polskiej... Ten niezwykły czło-
wiek na rembertowskiej scenie 
zawita w czwartek 3 grudnia, 
tradycyjnie – o godz. 19.00. 
Warto nie przegapić tej pro-
pozycji, ponieważ na pewno 
będzie to niezapomniane spot-
kanie nie tylko z artystą śpie-
wającym, ale także satyrykiem, 
kabareciarzem i prawdziwą 
„duszą towarzystwa”.

Przypomnijmy, że kon-
certy odbywają się w Biblio-
tece Publicznej przy ul. Gawę-
dziarzy, a ich organizatorem i 
sponsorem  jest Urząd Dziel-
nicy Rembertów m.st. War-
szawy.

Dzień Seniora w Wołominie

W Miejskim Domu Kultury w Wołominie 20 listopada mia-
ło miejsce integracyjne zebranie seniorów z Wołomina, Tłuszcza, 
Zielonki, Ząbek, Ręczaj. 

Radwan ciepłe słowa skierowała 
do seniorów. Życzyła dużo zdro-
wia, optymizmu, pogody ducha i 
wszystkiego dobrego. - Tyle jeste-
śmy warci, ile czynimy dobra in-
nym - mówiła burmistrz Radwan. 
Podkreślała, że  warto korzystać 
z mądrości życiowej osób star-
szych. Ubogacają nas wszystkich 
radością, optymizmem i umiło-
waniem tradycji. Dają przykład, 
jak aktywnie angażować się na 
rzecz wspólnoty lokalnej. Jedna z 
uczestniczek spotkania zauważy-
ła, że starość  to stan umysłu nie-
zależnie od wieku. Więc jesteśmy 
młodzi dopóki realizujemy się, 
mamy swoje pasje i poszerzamy 
swoje horyzonty. 

W części artystycznej se-
niorzy z poszczególnych kół 
popisywali się swoim talentem 
artystycznym, za co publiczność 
nagrodziła ich wielkimi brawa-
mi. Nie obyło się bez życzeń, 
kwiatów, prezentów, odznaczeń 
i pysznego poczęstunku. Miła, 
rodzinna i serdeczna atmosfera 
udzieliła się wszystkim gościom.

Jadwiga Powała

Pierwszy podpisany przez 
wojewodę ZRID dotyczy II eta-
pu drogi wojewódzkiej nr 631, 
czyli 4,8 km odcinka od węzła 
Marsa (ul. Chełmżyńska) do 
granicy miasta Warszawa. Pro-
jekt obejmuje budowę dwujez-
dniowej drogi z dwoma pasa-
mi ruchu w każdym kierunku 
oraz węzłów Nowozabranie-
cka i Czwartaków. Inwestycja 
ma funkcję ponadlokalną, 
stanowi  wjazd do Warszawy 
od wschodu oraz łączy tereny 
przecięte linią kolejową. Prze-
biega przez granice dzielnic 
Rembertów i Wawer. Inwestor 
- m. st. Warszawa – może przy-
stąpić do prac.

ZRID na S8 dotyczy 9,4-kilo-
metrowego odcinka od końca ob-
wodnicy Ostrowi Mazowieckiej 
do granicy z województwem pod-
laskim. Projekt zakłada budowę 
m.in. węzłów Podborze i Prosie-
nica, ekranów akustycznych oraz 
dróg dojazdowych. Zwiększy się 
przepustowość drogi, co wpły-
nie na poprawę bezpieczeństwa 
i warunków ruchu. Inwestorem 
jest GDDKiA oddział Białystok. 
Przedsięwzięcie będzie realizo-
wane w latach 2016–2018. Na 
ukończeniu jest też ZRID na od-
cinek 29,1 km od Wyszkowa do 
Ostrowi Mazowieckiej. Inwesty-
cje prowadzone będą na drodze 
krajowej nr 8, która znajduje się 

w ciągu europejskiego korytarza 
transportowego łączącego Wroc-
ław, Warszawę, Białystok i dalej 
Rygę oraz Helsinki.

Jeszcze w tym roku plano-
wane jest wydanie następujących 
ZRID: obwodnicy Marek (od 
Drewnicy do Kobyłki i od Kobył-
ki do Radzymina), odcinka S17 
od węzła Zakręt do węzła Lubel-
ska oraz kolejowych pozwoleń 
na: budowę odcinka trasy kole-
jowej nr 8 (od Piaseczna do Cza-
chówka z modernizacją dworca 
kolejowego w Piasecznie), mo-
dernizację linii obwodowej w 
Warszawie (Warszawa Gołąbki – 
Warszawa Zachodnia – Warsza-
wa Gdańska).                  Ivetta Biały

Trasa S8 na Białystok oraz Marsa – Żołnierska  

Zezwolenia na realizację inwestycji
Zezwolenia na rozbudowę drogi krajowej nr 8 do parametrów drogi ekspresowej od Ostrowi Ma-

zowieckiej do granicy województwa podlaskiego oraz na budowę odcinka węzeł Marsa – Żołnierska 
podpisał wojewoda mazowiecki Jacek Kozłowski. Obie decyzje mają rygor natychmiastowej wyko-
nalności. W tym roku planowane są jeszcze pozwolenia na 3 inwestycje drogowe oraz 2 kolejowe.
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• Sprzedam samochód Warszawa 223. 
Tel. 789026915

•  Sprzedam używane z Niemiec pralki, 
loddówki, zmywarki, zamrażarki, chło-
dziarki, rowery i inne. Tel. 502-188-233

• Sprzedaż drewna kominkowego. 
Tel. 518 223 255

PRACA

• Zatrudnię do sklepu spożywczego w 
Zielonce. Tel. 22 781 94 58

Radio FAMA Wołomin poszukuje osoby 
na stanowisko przedstawiciel handlowy. 
CV prosimy przesyłać na adres mailowy 
wolomin@radiofama.com.pl

SKUP, SPRZEDAŻ

BUDOWLANE

Kolagen naturalny.
Kosmetyki i suplementy diety.

Tel. 795 688 144

GEODETA
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

Mapy do celów projektowych 
i prawnych, podziały i rozgraniczenia, 

wznowienie granic.

MARKSBUD - Usługi kontenerami 
Mariusz Toczyski - Ząbki

Wywóz odpadów budowlanych, 
gruzu, ziemi, piachu. 

Tel. 698 214 790

WYRÓB I SPRZEDAŻ 
MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH 

– E.Kalicki. Ogrodzenia betonowe, 
pustaki żużlowe, bloczki, kręgi, EKO 

Atrakcyjne ceny. 
Tel. (22) 799 93 89, 604 555 651

USŁUGI

Toczenie, frezowanie, ostrzenie 
narzędzi, CNC, TIG, 3D, koła 
zębate wykonuje TOK-FREZ, 

Wołomin, ul. Łukasiewicza 7, 
tel. /22/ 787-61-80

• Futra, zamówienia, przeróbki, reperacje 
skór, 504 535  207

• Docieplanie budynków. Szybko, tanio, 
solidnie. Tel. 502 053 214

• Cyklinowanie, układanie parkietów, pa-
neli itp. tel: 600-716-938

HYDRAULIK Pogotowie 24h
pogotowie wodno-kanalizacyjne 24h
instalacje sanitarne c.o., instalacje gazowe
montaż, spawanie, sprawdzanie szczelności
tel. 501 195 176
www.hydraulikbrzuchalski.pl

Sprzedaż węgla, miał, groszek.  
Tanio, dobrej jakości i drewno 

kominkowe. 
Tel. 22 776 25 12, 501 122 370

SKŁAD WĘGLA
Węgiel polski i importowany. 

Węgiel, kostka, orzech, ekogroszek, miał
Transport powyżej 1 tony gratis.

Ruda k/ Radzymina 
Tel. 507 322 809, 504 071 374

Sprzedam drewno kominkowe. 
Tel. 789 33 05 22

Zatrudnię piekarza lub pomoc 
do przyuczenia. Kobiety na 

noc do krojenia. Mile widziane 
doświadczenie zawodowe. 
Dąbrówka. Tel. 601 337 495

Zatrudnię: kelnerów, kucharzy, 
cukierników. 

Na stałe/dorywczo, praca@
willazagorze.pl 606 115 309

Wynajmę lokal handlowy w 
Tłuszczu przy ul. Grzelaka 7 
o powierzchni około 100 m2

Tel. 660 064 991

Zatrudnimy pracownika do pra-
cy w dziale jakości przetwórni w 
Nadmie. Potrzebne wykształce-
nie wyższe o specjalności tech-
nologii żywności i znajomość 

języka angielskiego.
Tel. (22)7869495

FILTRY do WODY
odżelaziacze * odkamieniacze

tel. 783 509 003

NIERUCHOMOŚCI

MOTORYZACJA

• Sprzedam mieszkanie w Rembertowie, 
45 m kw., dwupoziomowe, bezpośred-
nio, tel. 601 851 504

• Sprzedam dom 210 m kw., na działce 
520 m kw. w Zielonce. Wszystkie media 
miejskie. Tel. 507 101 670

• Sprzedam działkę w Rembertowie 664 
m kw. (32 m x 22 m). Cena 700 zł/m 
kw. (do negocjacji).Tel. 511 897 397

• Sprzedam działkę leśną 3000 m2 
Dąbrówka 608 046 422

PRZEPROWADZKI
TRANSPORT

www.trans-mart.pl
tel. 22 781-60-03, kom. 601 911 362

Haki, tłumiki, mechanika: 
Zielonka, tel. (22) 7611026

Sprzedam dom w centrum 
Radzymina do zamieszkania 

Tel. 501 260 472

Kasacja samochodów, skup złomu, 
sprzedaż części, naprawa samocho-
dów, zbiórka sprzętu AGD i RTV. 
JAN TOKARSKI, Poświętne, ul. Szkol-
na 11. Tel./fax: (22) 787-11-65, 668-
46-90-13, 507-01-79-12

BIUROWE

SKUP AUT
Kupię każdy samochód 
osobowy i dostawczy, 
również rozbity i bez 

dokumentów. 

Tel. 789 090 573

Usługi ogólnobudowlane. 
Elewacje styropianem, remonty, 

wykończenia, podbitki, 
poddasze tel. 504 298 135




